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Onderwerp: aangepaste motie bouwplan Willinklaan 2 in Bennebroek

Beste griffier, collega’s,

Bijgaand de aangepaste motie Willinklaan 2. Hierin is geschrapt het laatste zinnetje in het dictum, dit
nav het debat hierover in de commissie Grondgebied, waar de wethouder Wijkhuisen verklaarde dat
hij geen vvgb aan de raad wil vragen. Het houdt verband met de Nota Ruimtelijke Beoordeling 2017. 
Die nota laat echter een grote mate van vrijheid aan het college en uit het overleg dat ik had na 
afloop van de zitting op 23 januari jl met de advocaat van de gemeente, bleek dat laatstgenoemde 
van mening was dat het beter is de Nota Ruimtelijke Beoordeling aan te passen om discussies 
hierover in de toekomst te voorkomen. Dwz: de advocaat zei letterlijk dat de nota in de huidige vorm
en in de politieke setting niet werkte in Bloemendaal. Te veel vrijheid bij bouwplannen om af te 
wijken van het bestemmingsplan schept geen rechtszekerheid. Beter is het om dan nog eens kritisch 
naar de nota te kijken. Hart voor Bloemendaal zal met een initiatiefvoorstel komen na de komende 
raadsvergadering. Dit mede nav het debat dat wij hierover eerder hadden in de raad voor de 
verkiezingen in maart 2022. Wij komen hier dus nog op terug.

Hoewel de wethouder de motie ontraadde, geeft onze fractie de andere fracties mee dat er nog 
altijd zeer breed verzet is tegen het bouwplan. Ik begreep ook dat de heer Heijink en de 
gemeentesecretaris Dubbe bij een van de omwonenden is langs geweest op de koffie. Alwaar het 
bouwplan uitgebreid is besproken als zijnde niet acceptabel. Aangezien het college met één mond 
spreekt, gaan wij ervan uit dat wethouder Wijkhuisen die mening deelt en het plan zal afwijzen. Dan 
is er geen enkel probleem de motie te steunen ipv te ontraden.

Mvrgr,

Marielys Roos
Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal
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